
СПИСАК ДЕЛЕГАТА ЗА СКУПШТИНУ АСС- 26. ЈУН 2019. ГОДИНЕ 

Р. Бр. Клуб/Савез Регион 

АТЛЕТСКИ САВЕЗ БЕОГРАДА 

1. АК 21 МАЈ, Београд Београд 

2. АК БСК-БОРЧА, Београд Београд 

3. АК ВОЖДОВАЦ, Београд Београд 

4. АК ЛАЗАРЕВАЦ, Лазаревац Београд 

5. АК ЈЕДИНСТВО, Сурчин Београд 

6. АК МЛАДЕНОВАЦ, Младеновац Београд 

7. АК МЛАДОСТ, Земун Београд 

8. АК НОВИ БЕОГРАД, Београд Београд 

9. АК ПАРТИЗАН 1945, Београд Београд 

10. АК ПАРТИЗАН, Београд Београд 

11. АК СУРЧИН, Београд Београд 

12. АК ТОП ЏАМП, Београд Београд 

13. АК ЦЕРСКИ ЈУНАЦИ, Београд Београд 

14. АК ЦРВЕНА ЗВЕЗДА, Београд Београд 

15. АОК КОШУТЊАК, Београд Београд 

16. AРК ЕКО МАРАТОН, Београд Београд 

17. БЕОГРАДСКИ АТЛЕТСКИ КЛУБ, Београд Београд 

18. ОАК БЕОГРАД, Београд Београд 

19. AK ТЕЛЕИНФОРМАТИК, Бољевци Београд 



 АТЛЕТСКИ САВЕЗ ВОЈВОДИНЕ 

20. АК АПАТИН, Апатин Војводина 

21. АК АС 023, Зрењанин Војводина 

22. АК АТИНА, Вршац Војводина 

23. АК БАНАТ, Зрењанин Војводина 

24. АК БЕЧЕЈ, Бечеј Војводина 

25. АК БОРАЦ СА КЛИСЕ, Нови Сад Војводина 

26. АК ВОЈВОДИНА, Нови Сад Војводина 

27. АК ДИНАМО, Панчево Војводина 

28. АК ЕС АТЛЕТИКС, Сремски Карловци Војводина 

29. АК ИНЂИЈА, Инђија Војводина 

30. АК МАРАТОН, Сомбор Војводина 

31. АК ПАНОНИЈА, Панчево Војводина 

32. АК ПАРТИЗАН, Кањижа Војводина 

33. АК ПАРТИЗАН, Кикинда Војводина 

34. АК ПРОЛЕТЕР, Зрењанин Војводина 

35. АК РУМА, Рума Војводина 

36. АК СЕНТА, Сента Војводина 

37. АК СИРМИУМ, Сремска Митровица Војводина 

38. АК СОКО, Врдник Војводина 

39. АК СПАРТАК, Опово Војводина 

40. АК СРЕМ, Сремска Митровица Војводина 

41. АК ТАМИШ, Панчево Војводина 



42. АК ТРИМ Кикинда Војводина 

43. АК ХАЈДУК МАРАТОН ТИМ, Кула Војводина 

44. АК ЦРВЕНКА, Црвенка Војводина 

45. АКЖ СПАРТАК, Суботица Војводина 

46. АРК ОЏАЦИ, Оџаци Војводина 

47. АРК СОМАРАТОН, Сомбор Војводина 

48. АРК ФРУШКА ГОРА, Нови Сад Војводина 

49. ВАК 1926, Вршац Војводина 

50. ОАК КИКИНДА, Кикинда Војводина 

51. УМК ПАЛИГО ПАЛУС, Палић Војводина 

         АТЛЕТСКИ САВЕЗ ЦЕНТРАЛНЕ СРБИЈЕ 
52. AAK НИШ, Ниш Ц. Србија 

53. АК БОР, Бор Ц. Србија 

54. AK ЈАВОР, Ивањица Ц. Србија 

55. AK КГ ЧЕЛЕНЏ, Крагујевац Ц. Србија 

56. АК АУТОЦЕНТАР, Бајина Башта Ц. Србија 

57. АК ВЛАСОТИНЦЕ, Власотинце Ц. Србија 

58. АК ВОЖД, Јагодина Ц. Србија 

59. АК ДУБОЧИЦА, Лесковац Ц. Србија 

60. АК ЕЛИТ, С. Паланка Ц. Србија 

61. АК ЖЕЛЕЗНИЧАР, Ниш Ц. Србија 

62. АК ЈАСЕНИЦА, Смедеревска Паланка Ц. Србија 

63. АК ЈУНИОР, Крупањ Ц. Србија 



64. АК КАРАНОВАЦ, Краљево Ц. Србија 

65. АК КРАЉЕВО, Краљево Ц. Србија 

66. АК КРУШЕВАЦ, Крушевац Ц. Србија 

67. АК МАРАТОНАЦ 02, Гуњевац Ц. Србија 

68. АК МЕТАЛАЦ, Ваљево Ц. Србија 

69. АК МЛАДОСТ, Зајечар Ц. Србија 

70. АК МЛАДОСТ, Ужице Ц. Србија 

71. АК НАПРЕДАК, Алексинац  Ц. Србија 

72. АК НОВИ ПАЗАР, Нови Пазар Ц. Србија 

73. АК ОЛИМПИЈА, Врање Ц. Србија 

74. АК ПАРАЋИН, Параћин Ц. Србија 

75. АК ПАРК, Крагујевац Ц. Србија 

76. АК ПОЖАРЕВАЦ, Пожаревац Ц. Србија 

77. АК ПОЛЕТ, Пријепоље Ц. Србија 

78. АК РАДНИЧКИ 2016, Ниш Ц. Србија 

79. АК РАДНИЧКИ, Крагујевац Ц. Србија 

80. АК СЛОБОДА, Чачак Ц. Србија 

81. АК СМЕДЕРЕВО, Смедерево Ц. Србија 

82. АК СПРИНТ, Бадовинци Ц. Србија 

83. АК ТАКОВО, Горњи Милановац Ц. Србија 

84. АК УЖИЦЕ, Ужице Ц. Србија 

85. АК ФАП Прибој Ц. Србија 

86. АК ЦЕР, Шабац Ц. Србија 



87. АК ЧААК, Чачак Ц. Србија 

88. АК ШУМАДИЈА, Крагујевац Ц. Србија 

89. АРК МАРАТОНАЦ, Крушевац  Ц. Србија 

90. АШК ТЕМПО, Шабац Ц. Србија 

91. ОАК МОРАВА, Ћуприја Ц. Србија 

92. СФС БОРАЦ, Параћин Ц. Србија 

93. АК ТЕМПО, Шабац Ц. Србија 

94. АК СЈЕНИЦА, Сјеница Ц. Србија 

95. AK ВРАЊСКИ МАРАТОНЦИ, Врање Ц. Србија 

96. ГАК ЈАГОДИНА, Јагодина Ц. Србија 

97. АК БАЛКАН, Димитровград Ц. Србија 

98. AK МАРАТОН КГ, Крагујевац Ц. Србија 

99. АК ПИРОТ, Пирот Ц. Србија 

100.  АК РАШКА, Рашка Ц. Србија 

101.  ГАК ЛЕСКОВАЦ, Лесковац Ц. Србија 

    АТЛЕТСКИ САВЕЗ КИМ 
102.  АК КОСОВО ПОЉЕ, Косово Поље КИМ 

103.  АК ЛЕПОСАВИЋ, Лепосавић КИМ 

104.  АК ПРИЛУЖЈЕ, Прилужје КИМ 

105.  АК ТРЕПЧА, Кос. Митровица КИМ 

106.  ЗАЈЕДНИЦ АТЛЕТСКИХ СУДИЈА СРБИЈЕ 

107.  ЗАЈЕДНИЦА АТЛЕТСКХ ТРЕНЕРА СРБИЈЕ 

108.  АТЛЕТСКИ САВЕЗ БЕОГРАДА 



109.  АТЛЕТСКИ САВЕЗ ВОЈВОДИНЕ 

110.  АТЛЕТСКИ САВЕЗ ЦЕНТРАЛНЕ СРБИЈЕ 

111.  АТЛЕТСКИ САВЕЗ КОСОВА И МЕТОХИЈЕ 

112.  ПРИДРУЖЕНИ ЧЛАН АСС 



ЗАПИСНИК СА СЕДНИЦЕ 

СКУПШТИНЕ АТЛЕТСКОГ САВЕЗА СРБИЈЕ 

одржане 10. новембра 2018. године 

Седница Скупштине Атлетског савеза Србије одржана је у суботу, 10. новембра 

2018. године, са почетком у 12.00 часова, у Крагујевцу (Хотел „Шумарице“).  

Седницом је председавао Веселин Јевросимовић, Председник Скупштине АСС, 

који је пре почетка рада, поздравио све присутне. 

Седница је одржана са  предложеним 

Д Н Е В Н И М    Р Е Д О М 

1. Избор радних тела:

 Радног председништва

 Верификационе комисије

 Записничара

 Оверача записника

2. Усвајање Записника са предходне седнице Скупштине АСС

3. Извештаји о раду АСС:

 Извештај o раду АСС за 2017.  годину

 Извештаји о материјално финансијском пословању АСС за 2017. годину

 Извештај Надзорног одбора АСС за 2017. Годину 

 Извештај Савезног капитена за 2017. gодину 

 Извештај Заједнице атлетских судија Србије  

4. Расправа и усвајање Извештаја из тачкe 3.

5. Разматрање и усвајање Финансијског плана АСС за 2018. годину

6. Разно

Тачка  1. 

Скупштина АСС је једногласно усвојила  предлог за чланове: 

 Радног Председништва:

- Веселин Јевросимовић, председавајући

- Иван Павловић, члан

- Ратомир Максимовић, члан

- Стеван Зорић, члан

- Слободан Бранковић, члан

 Верификационе комисије:

- Биљана Планко, председник

- Саша Стојиловић, члан

- Небојша Здравковић, члан

 Записничарa:

-  Ивана Вељковић

 Оверача записника:

- Милош Симовић,

- Драган Здравковић.



У име Верификационе комисије, Биљана Планко је поднела Извештај 

верификационе комисије у којем је утврђено да Скупштина АСС броји укупно 105 

делегата, од чега је на седници Скупштине АСС  присутно 69 делегата (списак у 

прилогу), те да постоји потребан кворум за рад, а да је за доношење пуноважних 

одлука потребно да се за одлуку изјасни 35 делегата. 

Једногласно је усвојен Извештај Верификационе комисије, који је саставни део 

овог Записника, и закључено је да Скупштина АСС, може да настави са радом. 

Тачка 2. 

Записник са предходне седнице Скупштине АСС, одржане 04. новембра  2017. 

године, је једногласно усвојен, без измена и допуна. 

Тачка 3.  

Директор АСС, Слободан Бранковић, кратко образложио Извештаје о раду АСС 

за 2017. годину, који су делегатима Скупштине АСС достављени у писаној форми.  

Тачка 4.  

Извештаји о материјално финансијском пословању АСС за 2017. годину 

једногласно усвојен. 

Извештај Надзорног одбора АСС за 2017. годину једногласно усвојен. 

Прихваћени Извештај Савезног капитена и Извештај Заједнице атлетских судија 

Србије за 2017. годину. 

Тачка 5. 

Директор АСС, Слободан Бранковић, кратко образложио Финансијски план АСС 

за 2018. годину. 

Финансијски плана АСС за 2018. годину једногласно усвојен. 

Скупштина завршила са радом у 13:00 часова. 

Записник водила:      Ивана Вељковић ________________________ 

Оверачи записника: ________________________ 

__________________________ 

Председник Скупштине АСС 

Веселин Јевросимовић 

_______________________ 



Извештај Директора Атлетског савеза Србије 
за период јануар-децембар 2018.  

На 21 међународном такмичеу у 2018. години на којима су учествовали српски 

атлетичари освојен је велики број медаља. 

На Првенствима Балкана у свим категоријама  освојено је укупно 56 медаља, од тога 19 

златних, 18 сребрних и 19 бронзане медаље.  

На Првенствима Европе освојене су 2 медаље, и то две бронзане -  Елзана Бибића на 

Првенству Европе у кросу за јуниоре/ке, и Николе Мујановића на Првенству Европе за 

јуниоре/ке у дисциплини скок увис, одржаног у Ђеру. 

Ивана Шпановић је наставила са одличним резултатима, те је у 2018. години освојила 

две златне медаље, прву на Светском првенству у дворани у Бирмингему са скоком 

6.96м, а другу на Медитеранским Играма у Тарагони са скоком од 7.04м. 

У 2018. години у атлетској дворани одржана су многобројна домаћа и инострана 

такмичења, међу којима најзначајније је одржавање трећег по реду „Serbian open 

indoor meeting-a“, на којем су учествовали многи атлетичари из Србије,  региона, али и 

Европе и света. Међу њима морамо свакако споменути нашу најбољу атлетичарку у 

историји Ивану Шпановић, затим Асмира Колашинца, Страхињу Јованчевића, Елзана 

Бибића, Амелу Терзић, итд... 

Атлетски савез Србије је и у 2018. години наставио разговоре са локалним 

самоуправама и донирао пројекте за изградњу атлетских стаза. 

У 2018. години наставили смо са пројектом ИААФ „Дечија атлетика“. АСС је 

организовао регионална такмичења у сарадњи са својим партнерима-клубовима на 

територији Београда, централне Србије и Војводине. Организована су и регионална 

такмичења, а зимско финале Дечије атлетике одржано је у марту атлетској дворани у 

Београду, док је јесење финале на отвореном одржано на стадиону у Кошутњаку 

10.06.2018. године. 

И у овој години настављена је традиција што се тиче посета нашим клубовима, ради 

успостављања боље комуникације између клубова и локалних самоуправа. У 

разговорима са руководиоцима клубова и градоначелницима, покренули смо разне 

иницијативе и констатовали да без развоја атлетске инфратруктуре нема ни напретка 

нашем спорту. АСС је посебно поносан на реконструлцију атлетске стазе у Суботици. 

У септембру месецу, у Хотелу Хилтон организован је и Балкански конгрес. Поред 

Србије као организатора овако важног догађаја за српску и балканску атлетику, 

учешће је узело 18 земаља чланица АБАФ. Поред веома важних одлука које су 

донешене у циљу развоја атлетике на Балкану, па је у оквиру Балканске атлетске 

федерације нови члан постао и Сан Марино. 

АСС је традиционално организовао Дане атлетике, у хотелу Шумарице, Крагујевац, где 

су на дводневном нивоу организована предавања, такмичарска комисија је 

презентовала календар за наредну годину и измене и допуне Пропозиција за атлетска 

такмичења АСС 2019-2020, савезни селектор је представио резултате и програм за 

наредну годину, а организовали смо и госте предаваче. Први дан, на званичној вечери, 



додељена су признања најуспешнијим тренерима по избору Управног одбора  ТОАСС, 

и додељене захвалнице за остварене рекорде у 2018. години. 

Пред крај такмилчарске сезоне, АСС је покренуо пилот пројекат Србија Маратона. 

Прве трке у оквиру Србија Маратона одржане су 03. новембра 2018. године, и то трке 

на 5 и 10км. Учешће је узело преко 3000 тркача. Са спектакуларним финишом у Штарк 

Арени, тркаче је дочекало преко 2 хиљаде гледалаца и малишана који су се опробали 

у атлетским дисциплинама у оквиру Атлетског изазова на импровизованом атлетском 

терену, дружећи се са нашом најбољом атлетичарком Иваном Шпановић. Први 

полумаратон и маратон очекује се у новембру 2019. године. 

Последњег викенда новембра, Атлетски савез Србије је учествовао на седмом по реду 

међународном сајму спорта у Беораду. Сајам спорта у организацији Министарства 

омладине и спорта РС и Спортског савеза Србије, искоришћен је за промоцију 

највећих међународних и домаћих такмичења, као и организацији разних свечаности 

које АСС очекује у 2019. години. Гости штанда АСС били су наши најбољи атлетичари, 

па су многа деца која су била присутна на Сајму спорта искористила прилику да 

упознају своје идоле. 

У извештајном периоду одржано је седамнаест (укључујући и електронске) седница 

УО, којима је председавао председник Веселин Јевросимовић и све одлуке су 

стављане на сајт АСС који је уредно ажуриран.  

Слободан Бранковић 

Директор 



Finansijski izveštaj ASS za 2018. godinu 

Prihodi 

R Br Od koga planirano ostvareno 

1. Ministarstvo omladine i sporta - redovan program 60.000.000,00 57.000.000,00 

2. Ministarstvo omladine i sporta - kamp sportista 1.000.000,00 1.000.000,00 

3. Doplatna poštanska marka 0,00 0,00 

Ukupno MOS 61.000.000,00 58.000.000,00 

4. Prihodi od međunarodnih organizacija 4.500,000,00 4.565.421.64 

5. Sponzori i donatori 44.000.000,00 35.773.584,63 

6. Prihodi od Olimpijskog komiteta 6.000.000,00 7.748.028,39 

7. Prihodi od članarine i kotizacija 3.000.000,00 4.345.994,08 

Ukupno ASS 57.500.000,00 52.433.028,74 

Ukupno prihodi 118.500.000,00 110.433.028,74 

Rashodi 

R.br Za  planirano ostvareno 

1. 

Programi svih selekcija (od vrhunska, međunarodna, 

reprezentativna, juniorska selekcija i vikend pripreme ) 

30.000.000,00 33.079.549,33 

2. 

Sponzorska sredstva - nagrade za atletičare i honorari za 

trenere 

19.000.000,00 17.800.892,27 

3. Ministarstvo omladine i sporta - kamp sportista 1.500.000,00 1.432.002,00 

4. 

Učešće na međunarodnim takmičenjima (23 međunarodna 

takmičenja, prevoz, smeštaj, dnevnice) 

11.000.000,00 10.915.864,99 

5. 

Međunarodni sastanci, kongresi i seminari (prevoz, smeštaj, 

dnevnice) 

1.000.000,00 1.254.044,87 

6. 

Organizacija domaćih takmičenja (prvenstva, KUPovi i 

ekipna prvenstva – ukupno 41) troškovi tehničkih lica, sudija, 

merenja rezultata, medalja, pehara, startnih brojeva, prevoza 

delegata, komesar takmičenja 

5.000.000,00 5.704.090,60 

7. 

Stručno usavršavanje, rad trenerske organizacije i stručnog 

saveta ASS (seminari u zemlji i inostranstvu, publikacije, ško. 

2.000.000,00 1.836.065,15 

8. Pomoć klubovima i regionalnim savezima 4.000.000,00 3.582.651,70 

9. Kupovina opreme i rekvizita 4.000.000,00 3.729.516,11 

10. Ulaganje u atletsku infrastrukturu-projekti 1.000.000,00 708.796,42 

11. Rad kancelarije ASS 15.000.000,00 15.369.151,74 

12. Izrada, štampanje i prodaja poštanske marke /PTT/,revizija 0,00 0,00 

13. 70 godina  ASS/ ABBAF Kongres 2.500,000,00 2.320.805,79 

14. Održavanje atletske dvorane 10.000.000,00 9.996.813,87 

15. Rezerva 3.500.000,00 960.900,70 

Ukupno rashodi 109.500.000,00 108.191.145,54 

16. Dugovanja iz  2017-te godine 9.000.000,00 2.139.960,35 

17. 

Vraćena sredstva Ministarstvu omladine i sporta koja nisu 

utrošena po programu 

0,00 114.119,04 

Ukupno 9.000.000,00 2.254.079,39 

UKUPNO 118.500.000,00 110.445.224,93 



Manjak prihoda nad rashodima:   1.203.783,03 

 Ukupno manjak prihoda nad rashodima:  1.215.979,22 

Manjak prihoda nad rashodima:  12.196,19 

Međunarodna takmičenja 

R.br Od koga 

planirano ostvareno rashodi 

1. 

Ministarstvo omladine i sporta,grad Beograd , 

sopstvena sredstva– Serbian open maraton  

5.000.000,00 7.692.800,19 9.140.678,31 

2. Ministarstvo omladine i sporta - Beli kros 760.000,00 760.000,00 753.802,71 

3. Ministarstvo omladine i sporta – Kros RTS 1.200.000,00 1.200.000,00 1.200.000,00 

4. 

Serbia open miting Beograd u dvorani /grad 

Beograd + MOS+ savez/ 

5.000.000,00 5.135.000,00 5.399.218,15 

5. Novosadski maraton 0,00 0,00 0,00 

6. Prvesntvo Balkana u hodanju na putu, Zrenjanin 500.000,00 0,00 485.717,38 

7. 

Prvenstvo Balkana u planinskom trčanju, Vrnjačka 

Banja 

800.000,00 590.000,00 802.166,67 

Ukupno međunarodna takmičenja 13.260.000,00 15.377.800,19 16.581.583,22 
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AТЛЕТСКИ САВЕЗ СРБИЈЕ 

Београд, Страхињића Банa 73а 

НАДЗОРНИ ОДБОР 

ИЗВЕШТАЈ НАДЗОРНОГ ОДБОРА 

АТЛЕТСКОГ САВЕЗА СРБИЈЕ ЗА 2018. ГОДИНУ 

Надзорни одбор као орган надзора у АСС реизабран је на Скупштини 

АСС одржаној дана 28.05.2018 у саставу: Душан Вулeвић председник, Јанко 

Шерфезе члан и Зоран Матијевић члан. 

Рад надзорног одбора уређен је Статутом АСС, и то члановима од 51 до 

54. 

Надзорни одбор је одржао седницу у саставу Душан Вулевић и Зоран 

Матијевић дана 6.06.2019 на којој је извршио надзор над радом органа 

управљања и финансијским пословањем за период од 01.01.2018 до 

31.12.2018 године. 

Седници су присуствовале шеф рачуноводства Рачуноводственог 

сервиса Спортског савеза Србије Радмила Станојковић и референт Јелена 

Миловановић. 

1. УПРАВНИ ОДБОР

Управни одбор броји 13 чланова. У току 2018. године Управни одбор је 

одржао 17 седница. На свим седницама постојао је кворум, и све одлуке су 

доношене квалификованом већином. На свим седницама вођени су уредни 

записници. 

Одлуке које је доносио Управни одбор су објављиване на сајту АСС 

чиме је обезбеђена јавност у раду. 

2. КОМИСИЈЕ

У току 2018. године све изабране комисије (судијска комисија, 

дисциплинска комисија, регистрациона комисија) одржавале су састанке 

редовно на којима су доносиле закључке из своје надлежности. Са свих 

седница постоје уредни записници. 
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3. НОРМАТИВНА АКТА

У току године Управни одбор је усвојио 5 правилника. 

Сви правилници су усаглашени са Статутом. 

4. УГОВОРИ

Закључени уговори у 2018. години су у складу за законом и пословном 

политиком савеза. 

Набавке су вршене у складу са Законом о јавним набавкама. 

5. МАТЕРИЈАЛНО ФИНАНСИЈСКО ПОСЛОВАЊЕ

АСС је у 2018. години пословао са оствареним мањком прихода над 

расходима, односно губитком због спорних трошкова око нове атлетске 

дворане. Подаци су наведени у приложеном финансијском извештају и 

билансу успеха. 

Надзорни одбор је у оквиру својих могућности извршио преглед 

финансијског пословања АСС по завршном рачуну за 2018. годину којом 

приликом је констатовано следеће: 

- књижење докумената је ажурно и поштује се законски рок за 
књижење 

- пословне књиге, рачуноводствена документација и годишњи обрачуни 

и извештаји уредно се архивирају и чувају у рачуноводству 
- амортизација је вршена у складу за законом 

- контирање је правилно и стручно вођено 
- благајнички извештаји су ажурни, уредни и садрже сву пратећу 

документацију 

- завршни рачун је урађен правилно на време предат надлежним 
органима. 

- попис имовине, средстава, потраживања и обавеза за 2018. године 
уредно је извршен у складу са Законом о рачуноводству и 
Правилником о рачуноводству АСС 

- све исплате су покривене одлукама Управног одбора 
- плаћање свих пореских обавеза које су проистицале из ових исплата 

- плате запослених у АСС су редовно исплаћиване, као и доприноси и 
порези на терет запослених и на терет послодавца 

- порески биланс и пореске пријаве су предати на време. 

Буџетским средствима се рационално располагало у складу са 

нормативним актима АСС, пословном политиком и у циљу развоја атлетског 

спорта у Србији. 

Комплетна информација о утрошеним буџетским средствима, по 

наменама објављена је на сајту АСС. 
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На основу обавеза из Уговора са Министарством омладине и спорта 

одабрана је ревизорска кућа „DFK KONSULTANT-REVIZIJA“ из Београда, која 

је извршила ревизију коришћења буџетских средстава за 2018. годину. 

Добијено је ПОЗИТИВНО МИШЉЕЊЕ, а ревизијски извештај са 

пратећом документацијом достављен је  Министарству омладине и спорта 

дана 15.01.2019 године. 

6. ПРЕПОРУКЕ

Надзорни одбор даје следеће препоруке: 

- Управни одбор треба да интензивира напоре да се у 2019. години 

изврши наплата потраживања и плаћања обавеза из ранијих година, 
да не би дошло до застаревања истих; 

- Управни одбор треба да интензивира напоре да се изврши правдање 

подигнутих аконтација за службени пут и исплата преко платних 
картица, а за исплате које не могу да се оправдају да се изврши 

повраћај средстава савезу; 
- Потраживања и обавезе који су застареле а нису утужене, треба 

отписати на терет трошкова уз плаћање пореза; 

- Управни одбор у сарадњи са рачуноводственим сервисом треба да 
реши питање друштвеног капитала који се води у књигама 

- Управни одбор треба да донесе одлуку о покрићу губитка из 2018 
године из нераспоређене добити ранијих година 

- седницама Управног одбора на којима се разматрају питања од 

правног и финансијског значаја за АСС требало би да присуствује 
један члан надзорног одбора ради непосредног контакта и сталног 

надзора над радом истог. 

Рачуноводствени сервис Спортског савеза Србије је посебно похвалио 

АСС који је заједно са ТСС најуреднији и најажурнији у достављању 

документације на књижење и у спровођењу финансијских прописа и рокова 

од 43 спортских савеза које они сервисирају. Надзорни одбор се посебно 

захваљује рачуноводственом сервису ССС на одличној сарадњи. 

Надзорни одбор: 

_______________ 
Вулевић Душан 

_______________ 

Зоран Матијевић 

_______________ 

Јанко Шерфезе 



Izveštaj Selektora  o radu u 

2018.godini 

Beograd – 12.06.2019. 



Svi  atletičari i atletičerke, koji su bili kandidati za nastup na nekom od takmičenja koja su nas  

očekivala  tokom 2016. godine razvrstani su u sledeće selekcije: 

SENIORI/KE  

- Vrhunska selekcija 

- Međunarodna selekcija 

- Mlada selekcija U23 

- Reprezentativna selecija 

JUNIORI/KE 

- Vrhunska  selekcija 

- Međunarodna  selekcija 

- Reprezentativna selekcija 

- YOG /2018 

Na ovaj način je selektovano 60 senira/ki i 56 juniora/ki, a detaljni, poimenični, pregled po 

kategorijama, sa opisom statusa kandidata kao i projektovanim ciljevima  u određenoj selekciji, 

možete videti u prilozima : (Prilog br:1), Reprezentativne selekcije za 2018. godinu   

Ova dokumenta su predstavljena u Kragujevcu, u novembru 2017 . godine, na tradicionalnim 

Danima atletike, a kasnije i usvojen od starne UO Atletskog saveza Srbije i kao takva, zajedno sa 

Kriterijumima za nastup na međunarodnim takmičenjima , predstavljaju tri osnovna dokumenta u 

radu selektora. 

PRIPREME 

Na osnovu izvršene selekcije, tokom pripremnog perioda  za predstojeću sezonu, pripreme 

atletičara su realiziovane na dva načina: 

1. Takmičari i takmičarke iz Vrhunske, Međunarodne i Mlade selekcije, kod seniora kao i

Vrhunske selekcije kod juniora, pripreme su realizovali  na osnovu Individualnih planova koji

su dostavljeni od strane ličnih trenera atletičara, a kasnije na predlog selktora usvojeni od

strane UO ASS.

2. Za takmičare i takmičarke  iz Reprezentativnih selekcija pripreme su realizovane kroz,

zajedničke reprezentativne pripreme.

Kroz individualne programe, bilo je obuhvaćeno 19 seniora i 13 juniora, a kao centre za relizaciju 

priprema koristili su: Bar, Ulciinj, Kopaonik, Zlatibor, Kragujevac, Južnu Afriku,  Tenerife, Portugaliju, 

Kipar, Maldive. 

Zajedničke Reprezentativne pripreme, obavljene su u dva navrata:  

Tokom januara  one su oragnizovane  u  

- Baru 04.-18. 01. ( bacanja) i 27.01 -10.02. ( sportsko hodanje) , 

- Ulcinju 10. - 24.01  srednje i duge pruge 

- Beogardu 08.-18.01. sprint, prepone, skokovi, višeboj 

Na januarskim pripremama, na ove tri lokacije  boravilo je ukupno 61 atletičar-ka, a njihovu 

realizaciju sproveo je 21. trener. Treba napomenuti da i ove godine na januarske 

reprezentativne pripreme za grupu disciplina sprint, prepone , skokovi, nisu pozivani takmičari iz 

beogradskih klubova, koji imaju svakodnevnu mogućnost treninga u dvorani. 

Tokom  aprila reprezentativne  pripreme su ralizovane u Baru, Ečko i  na Zlatiboru, a komletan 

izveštaj o realizovanim pripremama reprezentativnih kanditata iz svih selekcija možete pogledati 

u (Prilogu br:2) Izveštaj  sa priprema  reprezentativnih kandidata za period april/maj 2018.  



OSTVARENI REZULTATI 

Pregled rezultata i plasmana koje su ostvarili naši reprezentativci, kao i bilans medalja tokom 

2018. godine, možete pogledati u (Prilogu br:3),  Rezultati reprezentativnih selekcija Srbije na 

međunarodnim takmičenjima u 2018. godini  

Tokom 2018. godine naše reprezentativne selekcije i pojedinci su  su nastupali  na 

dvadesetjednom međunarodnom takmičenju, na kojima su osvojili ukupno 60 medalja. Od toga 

21 zlatnu; 18 srebrnih i 21 bronzanu medalju. Ne podcenjujući značaj ni jednog takmičenja, kao 

najzbačajnji u 2018. godini istakao bih: 

Kod seniora: SP u dvorani u Birmingemu ; EP u Berlinu   

Kod juniora: sp U20 u Tampereu, EP U18 u Đeru , Kros Evrope u Tilburgu ,pa ću u daljem izveštaju 

više pažnje posvetiti ovim takmičenjima. 

Na Svetskom prvenstvu u dvorani koje je od 01.-04. marta održano Birmingemu imali smo  četiri 

predstavnika: Španović Ivanu ( skoku udalj); Salaški Tamaru i Ćirić Maju ( 400m); Kolašinac Asmira 

( bacanje kugle).  

Ivana je ostavrila, još jedan od uspeha u nizu, ovoga puta istorijskog značaja  jer je skokom od 

6.96m  uspela da osvoji prvu, zlatnu medalju na Svetskom prvenstav za Srbiju.  

Salaški Tamara je trčala na nivo svojih mogućnosti, ali nedovoljno za prolazak u polufinale, dok 

je Ćirić Maja, platila danak neiskustva  trčanja, na stazi sa drvenom podlogom i u svojoj trci 

napravila prestup. Kolašinac Asmir, posle operacije prepone i duge pauze koju je imao tokom 

2017. godine, nije mogao dalje od 19.34m što je  bilo daleko od potrebnog rezultata za prolaz u 

prvih 8 i nastavak takmičenja. 

Evropsko prvenstvo - Berlin  / 06.-12. avgust 

Na ovom takmičenju našu zemlju je predstavljalo dvanaestoro takmičara. Osam devojaka: 

španović Ivana, Salaški tamara, Ćirić Maja, Terzić Amela, Gardašević Milica, Tomašević 

Dragana, Vučenović Marija, Topić Dušica, i četvorica  muškarca: Bekrić Emir, Jovančević 

Strahinja, Kolašinac Asmir i Vedran Samac. 

Svakako da će ovo Prvenstvo Evrope za našu zemlju, ali za čitavu atletsku Evropu, ostati 

upamćeno po tome što naša njbolja atletičarka,  Ivana Španović, zbog povrede Ahilove tetive, 

nije nastupala u finalu i branila zlato osvojeno pre dve godine u Amsterdamu. Bila je to izuzetno 

teška odluka sa kojom ona nije mogla da se pomiri. Ozbiljnost i rizik koji sa sobom nosi ovakva 

vrsta povrede misu nam dali za pravo da dovedemo u pitanje nastavak, njene dalje karijere i 

zato Ivana nije izašla na zaletiše.  

Tomašević Dragana 

U Berlinu je osvajanjem šetog mesta ponovila svoj najbolji plasman na Prvenstvima Evrope, koji je 

ostvarila i u Barseloni 2010. godine. Sa ovim plasmanom ona  je  naša  najuspešnija takmičarka na 

ovom šampionatu. I pre dolaska u Berlin reko sam da ima velku šansu za ulazak među osam što je 

ona i ostvarila.  

Kolašinac Asmir 

Prvi put nastup na EP završava bez rezultata. Od samog starat nije bio u takmičenju i nezadovoljan 

ostvarenim daljinama pravio namerne prestupe. Za finale mu je bio potreban hitac preko 19.70 m. što 

je za njega  na žalost bila nedostižna  daljina. Svakako da je ovakav njegov nastup razočarenje, kako 

za njega samog tako i za sve one koji smo verovali da može do finala.  



Jovančević Strahinja 

Jedan od četvoro debitana u našoj ekipi, ( Topić, Gardašević, Ćirić) na Prvesnstvima Evrope. Od 30 

prijavljenih takmičara imao je 21. rezultata i skokom od 7.69 m je došao do 14. mesta a za ulazak u 

finale nedostajalo mu je svega 2 cm. I pored toga što je on lično nezadovoljan svojim nastupom, 

mislim da je opravdao učešće na ovom prvenstvu. 

Bekrić Emir 

I pre dolaska u Berlin, za njega sam rekao da je samim ispunjenjem norme za ovo prvenstvo, on 

ostvario svoj ovogodišnji cilj.Ovde nas je sve obradovao, kako najboljim  rezultatom sezone (50,46 ) 

tako i plasmanom u polufinale, a najviše činjenicom da je na dobrom putu povratka na atletsku 

stazu. 

Topić Dušica 

Svakako, naše, najprijatnije iznenađenje na ovom šampionatu. Trku na 50Km je završila kao 

devetoplasirana sa novim ličnim i državnim rekordom  i pokazala da u narednim godinama, na ovoj 

distanci na nju možemo najozbiljnije da računamo. 

Samac Vedran 

U ukupnom plasmanu je od 28 takmičara zauzeo 18. mesto sa daljinom 75.89 m. Za ulazak u finale mu 

je bilo potrebno 79,40m. Od njega  sam očekivao da će na ovom prvenstvu baciti na nivou 

svog  najdužeg ovogodišnjeg rezultata, znači oko 80 m, ali je on zbog, kako njegov trener Dragiša 

Đorđić kaže: "brzanja u fazi zaleta", propustio priliku da uđe  među dvanaest finalista.  

Salaški Tamara 

Ulaskom u polufinale i drugim ovogodišnjim rezultatom (52.39) koji je ostvarila u kvalifikacijama, 

svakao da je opravdala svoj nastup u Berlinu. Mislim da  je polufinale u ovom trenutku bio  njen realan 

domet. 

Ćirić Maja 

U svojoj kvalifikacionoj grupi je bila osma sa rezultatom 53.63 i daleko je od forme koju je imala tokom 

dvoranske  sezone, tokom koje se i nametnula  za sastav ekipe za Berlin. 

Vučenović Marija 

Jedna od naše tri finalistkinje, U finale je ušla kao sedmoplasirana iz kvalifikacija  sa svojim drugim 

rezultatom u karijeri 59.89 m. U ukupnom plasmanu zauzela je 11. poziciju , a  mislim da je propustila 

veliku šansu za daleko bolji plasman jer njene konkuretntkinje nisu bile raspoložene za veće daljine. 

Sigurno da je Marija takmičarka od koje u budućnosti možemo da očekujemo daleko veće domete. 

Gardašević Milica 

Najmlađa na startnoj listi daljašica u Berlinu. Iako aktuelna juniorska šamponka Evrope iz prošle 

godine, nije se najbolje snašla u svom prvom nastupu na seniorskom šampionatu Evrope. Skok od 

6.26m je dalko od njenih mogućnosti, ali u svakom slučaju ovo takmičenje, kako za nju, tako i za 



njenog trenera Milinkov Marka, predstavlja jedno veliko iskustvo. Od Milice tek u narednom periodu 

možemo očekivati  značajnije rezultate i plasmane. 

Terzić Amela 

Još jedan neuspešan nastup Amele Terzić na velikom takmičenju. Već nekoliko godina unazad ona i 

njen trener Rifat Ziljkić ne mogu da pronađu rešenje i vrate joj onu sposobnost koju je imala u junuirskoj 

i malđe seniorskoj konkurenciji, a to je  brza promena ritma u produženom finišu trke. 

Osvrt  juniorskog selektora Edina Zukovića za 2018. godinu 

2018.ta godina je bila dosta uspešna za juniorsku atletiku. Razvojna kategorija u ASS je imala 

dosta dobrih rezultata na međunarodnim takmičenjima,osvojene su medalje na najvažnijim 

takmičenjima u organizaciji EAA. 

EP U18 Đer 

Na Evropskom  prvenstvu za mlađe juniore u Đeru, nastupili smo sa velikom grupom takmičara, 

što pokazuje da imamo dobru bazu u ovoj generaciji, posebno što je to generacija koja je 

učestvovala na EYOF-u 2017 gde smo imali mnogo manje ispunjenih normi i ambicija na samom 

takmičenju. 

Moram podsetiti da je ovo takmičenje većini učesnika prvo veliko takmičenje na koje su krenuli 

bez velikog iskustva na učešću sa jakom konkurencijom kakva je na nivou Evrope, tako da bih 

od rezultata i nastupa izdvojio dvojicu momaka: 

Nikola Mujanović je sa skokom od 2.10 u finalu osvojio 3 mesto i bronzanu medalju, čime je 

potvrdio svoj potencijal I osigurao  učešće na YOG-u u Buenos Airesu na kraju godine. 

Damir Klempić je na 1500m ušao u finale i zauzeo dobro 9 mesto u taktičkoj trci dok je na 800m 

bio polufinalista ovog takmičenja. 

Ostali sportisti koji su učestvovali su: 

1. Ivana Ilić – 100m i 200m

2. Sara Kiš – 100m

3. Lidija Đokić – 400m pr

4. Amra Terzić – 1500

5. Marija Bukvić 100m pr

6. Marija Milutinović – 400m

7. Tijana Japundžić  - 400m

8. Nikolina MAndić

9. Jovana Gnjatović – troskok

10. Ivana Đurić – koplje

11. Aleksandar Šapić – 110m pr

12. Stefan Mihajlov – 100m

13. Aleksa Milanović – 1500m

14. Teodor Komnenić – vis

15. Ženska štafeta 100m-200m-300m-400m

SP U20 Tampere 

Elzan Bibić je nauspešniji takmičar ovog prvenstva. Na 1500m je zauzeo 6. mesto, dok je na 

5000m osvojio 8. mesto. 

Anja Lukić je došla do polufinala na 100m pr  sa ličnim i državnim rekordom koji sada glasi 13.64 

nije uspela da prođe do finala. 

Emini Milica je rezultatom 14.00 prošla u drugu fazu takmičenja, u polufinalu je trčala 13.9 1 što 

nije bilo dovoljno za finale 



Halili Jasmin je zauzeo 11. mesto u finalu skoka u vis, u kvalifikacijama je bio bolji nego u finalu. 

Od njega možemo očekivati još bolje nastupe kada bude u dobrom zdravstvenom stanju. 

Zdravković Bogdan dosta nervozno ulazi u takmičenje, savlaga ga trema i ne takmiči onako 

koliko vredi, a vredi više od bačenih 17.98 

Boško Kijanović je otkrovenje šampionata, momak koji je poslednji ostvario normu za ovo 

takmičenje, ušao vrlo hrabro u trke, prošao u polufinale i ostvario odličan uspeh. U narednom 

periodu će sigurno biti lider u disciplinama od 100m do 400m. 

Generalno je bio uspešan nastup I smatram da ova grupa ima potencijala i da od ove grupe 

atletičara/ki očekujemo i sjajne seniorske nastupe. 

Evropsko prvenstvo u krosu – Tilburg 

Elzan Bibić je u oproštajnoj juniorskoj trci na krosu istrčao odličnu trku i osvojio bronzanu medalju, I 

time potvrdio svoj kvalitet. 

Na Balkanskim šampionatima je osvojeno 7 medalja kod starijih juniora u dvorani,na otvorenom 

9 kod mlađih juniora a kod starijih 16 medalja. Ova takmičenja su nam poslužila za proveru 

razvoja atletičara koji su u nekim programima juniorskih selekcija, kao i motivacija za dalji rad, i 

naravno kao poslednja provera onih koji su učestvovali na SP U20 i EP U18.  

Na Prvenstvu Balkana u krosu učestvovali smo sa kompletnim juniorskim ekipama, muška 

juniorska ekipa je osvojila ekipno srebro, pojedinačno je bio najbolji Elzan Bibić sa osvojenim 1. 

mestom I titulom prvaka Balkana. 

Kamp perspektivnih sportista 

U saradnji sa Ministrstvom omladine i sporta, ovogodišnji Kamp perspektivnih sportista održan je u 

Kragujevcu u periodu  od 26. jula  do 02. avgusta . U kamp su pozvani atletičari i atletičarke 

uzrasta 2002. do 2006. godišta. Na njemu je boravilo 52 sportista,  a o raealizaciji trenažnog 

procesa brinulo je 12 trenera , jedan fizioterapeut i rukovodilac kampa.  

Kamp je bio edukativnog karaktera, sa akcentom na sportiste 2003 i 2004 godište, koji će 

sledeće godine biti kandidati za učešće na EYOF-u, kao i formiranju grupe "Olimpijske nade 

2019", gde će se raditi sa sportistima tog godišta na pripremi za ispunjenje kriterijuma za nastup 

EYOF-u. 

U međuvremenu, početkom ove godine, smo od strane EA dobili informaciju da na EYOF-u 2019 

učestvuju takmičari 2002 i 2003. godište. 
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 АТЛЕТСКИ САВЕЗ СРБИЈЕ 

 ЗАЈЕДНИЦА АТЛЕТСКИХ СУДИЈА СРБИЈЕ 

  Страхињића Бана 73а, Београд,  

  +381(0)11 262 50 88, 262 68 76 ,  064/881-6078 

 e-mail:sudijskaorganizacija@gmail.com, zdravkovicnebojsa@sbb.rs 

ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ УПРАВНОГ ОДБОРА ЗА 2018 ГОДИНУ 

Управни одбор ЗАСС је радио у 2018 године у следећем саставу : 

• Здравковић Небојша     председник из Београда, 

• Ћатић Цица     члан из Београда 

• Раденковић Стеван     члан из Сремске Митровице 

• Максимовић Жељко      члан из Новог Сада 

• Табороши Ласлo члан из Сенте

• Мићић Миломир     члан из Крагујевца 

• Живковић Владимир      члан из Ниша 

УО  ЗАСС је одржао 17.03.2018 редовну Скупштину на којој је усвојен Статут и усвојен 

Оснивачки акт о оснивању Стручно спортског удружења „Заједница организација 

атлетских судија Србије“ .Захтев за регистрацију удружења је предат у АПР 18.04.2018 

године. Од АПР је добијено Решење БЦ 193/2018 од 23.04.2018 о одбацивању са 

образложењем допуне. Тражене допуне се односе на поновну оверу оснивачког акта од 

стране оснивача које је урађено и припремњено и поднет је захтев Влади Србије преко 

Министарства омладине и спорта ради добијања сагласности због коришћења имена у 

називу удружења по члану 46 Закона о спорту. Потребне сагласности су добијене и 

послате су Генералном секретаријату на потпис. УО је у току године радио по својим 

Правилницима и по Пословнику. УО је одржао више седнице, електронске седнице и 

путем телефона.. Пошто су сви чланови УО умрежени мобилним телефонима Председник 

је био у сталном контакту са члановима УО око решавања хитних одлука или непосредно 

у склопу такмичења где су се чланови УО ЗАСС налазили као судијски делегати или 

судије на такмичењу. Чланови УО ЗАСС су све своје обавезе успешно извршили који су 

им дати: делегати ЗАСС, председници испитних комисија . 

УО је преко судијских организација припремао и активно радио на лиценцирању 

атлетских судија који је усвојен од стране УО АСС. Најактивнији у поступку 

лиценцирања су биле до прелазног периода судијске организације Сремске Митровице и 

Крушевца док су остале то радиле споро и са малим бројем судија. Након истека 

прелазног периода и остале су се укључиле тако да је лиценцирано доста судија из Новог 

Сада, Крагујевца, Пријепоља, Ниш је у поступку. Слаб је одзив за лиценцирање атлетских 

судија из обе Београдске судијске организације. 

УО ЗАСС је констатовао да су све накнаде Делегатима и судијским организацијама  нису 

у потпуности исплаћене од стране АСС за сва од суђена такмичења због кашњењу у 

лиценцирању. 
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1. ДЕЛЕГАТСКИ ИЗВЕШТАЈИ

УО је преко Делегата Заједнице атлетских судија Србије непосредно сагледао рад 

судијских организација које су обављале суђење. Достављање извештаја Делегата ЗАСС 

са такмичења су била у реду и на време.  

Примедбе и оцене Делегата ЗАСС: 

1. Такмичења у дворани:

Такмичења у дворани су добро организована и у складу са Правилима и пропозицијама 

АСС. Суђење на такмичењима је било без већих примедби и судиле су судије из Београда 

и из судијских организација ван Београда које су биле. Опрема у дворани је потпуно нова 

и комплетна и пружа одличне услове за одржавање такмичења. 

2. Такмичења на стадиону:

Такмичења су се одвијала на стадиони који испуњавају услове за такмичење Сремска 

Митровица стаза обновљена и има помоћни терен за загревање у бацачким дисциплинама 

а за трчања не. Нови Сад стаза добра и нема помоћни терен ван стадиона за загревања у 

тркачким дисциплинама и бацалишта за дуга бацања и из тог разлога су одржана само 

екипна првенства. На Војној академији стаза добра али нема помоћни терен за загревање. 

У Крагујевцу стаза линије избледеле као и неисправно бацалиште ван стадиона (мрежа 

поцепана) небезбедно . А нови стадион у Крушевцу има све услове за одвијање такмичења 

и има комплетно нову опрему. На такмичењима нису на борилиштима постављени 

семафори па то онемогућава публику и спикера да прате такмичење, тако да су нам 

такмичења нема. Тамо где се поставе семафори нема ко да рукује истим.  

Број судија по критеријуму је на неким такмичењима испод потребног нивоа такмичења 

што је констатовано у делегатским извештајима. И поред малог броја судија није било 

неправилности и повреде Правила за такмичења. Пријемни центри су организовани са 

малим бројем судија 1 до 2 и са тим бројем не  могу испунити функцију коју по правилу за 

такмичења имају. 

На  Митингу у Сремској Митровици дошло је до грубог кршења правила у суђењу на 

дисциплини копље и том приликом је Дисциплинска комисија АСС казнила једног судију 

забраном суђења  2 године а Главног судију на дисциплини забраном суђења 6 месеци. 

УО ЗАСС је констатовао да се овакве појаве не смеју више понављати и да се више пажње 

посвети пажња на познавање Правила и правилан распоред судија и њихов адекватан рад 

на дисциплини.. УО ЗАСС је указао и две грешке судија која су имале за последицу лоше 

слике о судијама а то су грешке судија на трци на 10000м на стази у Београду и случај са 

судијама у Сремској Митровици на митингу.  
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УО констатује да овакве појаве руше углед судија и судијских организација и у том 

смислу више радити на едукацији у основним судијским организацијама уз максимално 

поштовањеКодекса атлетских судија. 

Управни одбор је наложио судијским организацијама да са својим члановима изврши 

едукацију и припрему судија за такмичење и подсети их на Кодекс судија. 

3. Такмичења ван стадиона:

Маратон и полумаратон и ултрамаратон 

Организатори који су добили да поред свог такмичења организују и такмичења из 

календара АСС то у потпуности поштују Правила за та такмичења. На овим такмичењима 

се користе транспордер уређаји и чипова који носе такмичари поред судија на циљу. Оба 

првенства су мерена транспордер уређајима. Стале су биле сертрификоване у Новом Саду 

за маратон и у Крушевцу полумаратон. Пријемни центри су без судија са људством 

организатора. На Палићу и Београду је одржано првенство Србије на 50км,100км, 6,12 и 

24 часа на коме је организација и суђење протекло без проблема, а судије су стекле 

искуство на суђењу овог такмичења јер је ово прво званично првенство у овој 

дисциплини.  

Ходање на путу, Трчање на 10км на путу и крос такмичења 

Такмичење Првенство Србије у ходању на путу у Бору. У Кули је одржано Првенство 

Србије у трчање на 10км на путу. Првенство у кросу Панчеву. На свим такмичењима су 

организатори у потпуности испоштовали правилске одредбе и суђење је протекло без 

проблема.  

Планинско трчање 

Првенство Србије у свим категоријама у планинском трчању које је одржано Бору  је у 

потпуности организовано по Правилима ИААФ уз одличну организацију такмичења и 

добро припремљену стазу. 

ОПШТА ОЦЕНА: 

- Општа оцена је да скоро сви организатори такмичења испуњавају у потпуности 

одредбе Правила за такмичења 2018-2019 и Пропозиција такмичења АСС .  

- Рад судија без већих пропуста осим два на Првенству Србије на 10000м У београду-

Војна Академија и Митингу АК Срем  у Сремској Митровици 

- Сва такмичења су регуларно одсуђена и  резултати са такмичења признати. 

- Број судија на такмичењима није увек био адекватан категорији такмичења што је 

констатовано у делегатским извештајима. 



4 

- Побољшана сарадња у духу Пропозиција такмичења између Техничког делегата АСС, 

делегата ЗАСС и месног делегата ОАС. 

4. ТАКМИЧЕЊА И ОЦЕНА РАДА СУДИЈСКИХ ОРГАНИЗАЦИЈА и ДЕЛЕГАТА

ЗАСС

На националним првенствима суђење је спроведено у судијским организацијама по 

Календару такмичења АСС : 

МЕСТО ОДРЖАВАЊА 
Дворана На отвореном Укупно 

једнодневна дводневна једнодневна дводневна 

Београд 5 4 4 4 17 

Сремска Митровица 4 3 7 

Нови Сад 3 3 

Крушевац 3 3 6 

Бор 1 1 

Палић 1 1 

Врњачка Бања-Гоч 1 1 

Зрењанин 1 1 

Панчево 1 1 

Кула 1 1 

УКУПНО 39 

На основу овог прегледа се види да су ове судијске организације имале могућности 

суђења и усавршавања својих судија на националним такмичењима. Организације у 

којима се нису одређивала такмичења они су се укључивали у регионална такмичења која 

су организовали Регионални савези на митинзима. Остале организације мање више су 

неактивне и њима би у зависности од материјалних могућности организатора омогућити 

суђења на појединим националним такмичењима ван њиховог седишта.На  националним 

такмичењима судије су добро обавиле свој задатак а на појединим такмичењима било је и 

мањих пропуста који нису утицали на регуларност такмичења.  

Број судија на такмичењима је био довољан осим у Београду када је судила СО АСБ. 

Управни одбор је сагледао рад Делегата ЗАСС и сматра да су сви делегати успешно 

обавили свој задатак. На основу достављених извештаја на новом обрасцу констатује се да 

су судије свој рад обавиле у духу Правила и Пропозиција. Мањи недостаци који су 

уочавани од стране делегата ЗАСС и делегата ОАС су отклањани уз пуну сарадњу са 

Комесаром за такмичења АСС и нису утицали на регуларност такмичења.  

Констатује се да су овогодишња такмичења у судијском делу напредовала. 

АСС је извршио своје обавезе плаћања накнада према судијским организацијама и 

делегатима .  

Међународна такмичења: 
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На међународним такмичењима суђење је одржано у Београду , 3. Србија отворени митинг 

у дворани, Балканско првенство у дворани. На отвореном одржана су Балканска првенства 

у ходању на путу и планинско трчање.  Атлетске судије из судијских организација   које су 

судили на овим такмичењима су од судиле  без икаквих примедби тако да на њихов рад  

Делегати  нису  имали ни једну примедбу.  

Задаци за наредни период: 

• До 31.децембра у свим судијским организацијама прорадити кроз семинаре један

или више измене Правила које ступају од 1 новембра 2018.

• Планирати семинаре за стартере и судије за ходање у 2019 години,

• Извршити припреме атлетских судија за Првенство Србије у дворани 2019

• Направити до краја евиденцију атлетских судија по категоријама и извршити

лиценцирање судијама по новом Правилнику за лиценцирање атлетских судија-

стални задатак,

• Направити Књигу чланова ЗАСС на основу Правилника о вођењу књиге чланова и

исту редовно ажурирати,

• Попунити и ажурирати базу судијских организација и њихових чланова,

• Подстицати судијске организације за едукацијом својих чланова и редовно им

достављати измене и допуне Правила које се добијају од ИААФ-а.

• Категорисање атлетских судија вршити редовно у складу са Правилником о

стручном оспособљавању након усвајања,

• У периоду припреме и на крају сезоне извршити анализу рада судијских

организација на основу извештаја УО ЗАСС.

Крагујевац, 10.11.2018 год 



PREDLOG-Finansijskog plana ASS za 2019. godinu 

Prihodi 

R Br Od koga Iznos planiranog 

1. Ministarstvo omladine i sporta - redovan program 60.000.000.00 

2. Ministarstvo omladine i sporta - kamp sportista 1.450.000.00 

Ukupno MOS 61.450.000.00 

3. Prihodi od međunarodnih organizacija 5.000.000.00 

4. Sponzori i donatori 20.000.000.00 

5. Prihodi od Olimpijskog komiteta 10.000.000,00 

6. Prihodi od članarine i kotizacija 3.000.000.00 

Ukupno ASS 38.000.000,00 

UKUPNO PRIHODI 99.450.000,00 

Rashodi 

R.br Za Iznos po programu 

1. 

Programi svih selekcija (od vrhunska, međunarodna, 

reprezentativna, juniorska selekcija i vikend pripreme ) 30.000.000.00 

2. Sponzorska sredstva - nagrade za atletičare i trenere 10.000.000.00 

3. Ministarstvo omladine i sporta - kamp sportista 1.450.000.00 

4. 

Učešće na međunarodnim takmičenjima (23 

međunarodna takmičenja, prevoz, smeštaj, dnevnice) 10.000.000.00 

5. 

Međunarodni sastanci, kongresi i seminari (prevoz, smeštaj, 

dnevnice) 1.000.000.00 

6. 

Organizacija domaćih takmičenja (prvenstva, Kupovi i 

ekipna prvenstva – ukupno 41) troškovi tehničkih lica, 

sudija, merenja rezultata, pehara, startnih brojeva, prevoza 

delegata, komesar takmičenja 7.000.000.00 

7. 

Stručno usavršavanje, rad trenerske organizacije i stručnog 

saveta ASS (seminari u zemlji i inostranstvu, publikacije, 

školarine ), honorari 5.000.000.00 

8. Pomoć klubovima i regionalnim savezima 2.000.000.00 

9. Ulaganje u atletsku infrastrukturu-projekti 1.000.000.00 

10. Rad kancelarije ASS 15.000.000.00 

11. Održavanje atletske dvorane 10.000.000.00 

12. Rezerva 7.000.000,00 

UKUPNO 99.450.000,00 

Međunarodna takmičenja 

R.br Od koga   Iznos 

1. Ministarstvo omladine i sporta – I Serbian maraton 5.000.000.00 

2. Ministarstvo omladine i sporta - Beli kros 760.000.00 

3. Ministarstvo omladine i sporta - Kros RTS 1.200.000.00 

4. 

IV Serbia open miting Beograd u dvorani /grad Beograd + 

MOS/ 6.000.000.00 

Ukupno međunarodna takmičenja 12.960.000.00 




